
YA M A N O P T İ K

Tel :0454 411 50 77 
Adres :Çarşı Mah. Selimağa Cad.No:1/A 

PTT Karşısı-TİREBOLU

SİZİN GÖZLÜKCÜNÜZ

Yıl: 11          2 Kasım 2021Sayı:605www.yesilcotanak.com

CUMHURİYETİMİZ KUTLU OLSUN
ğını söyledi.

Kaymakam Kotan’ın konuşmasının ardından öğren-
ciler, 29 Ekim ve Cumhuriyet ile ilgili şiirlerini okudular. 
Daha sonra İskender Kaptan Mesleki ve Teknik Anadolu 
Lisesi öğrencileri tarafından halk oyunları gösterisi su-
nuldu. Ardından Cumhuriyet Bayramı etkinlikleri çerçe-
vesinde düzenlenen resim, şiir ve kompozisyon dalla-
rında yapılan yarışmalarda dereceye giren öğrencile-
re ödülleri verildi.

Ödül töreninin ardından, müzik eşliğinde Cumhuri-
yet Oratoryosu sunulurken; ortaya çıkan koreografi izle-
yenleri adeta büyüledi. Oratoryo gösterilerinin bitme-
siyle birlikte salondaki etkinlikler sona erdi.

ürkiye Cumhuriyeti’nin kuruluşunun 98’inci yılı, tüm 

Tyurtta olduğu gibi, Tirebolu’da da büyük bir coşku 
içinde kutlandı.

29 Ekim Cumhuriyet Bayramı kutlamaları, havanın ya-
ğışlı geçeceği nedeniyle spor salonunda gerçekleşti. 
Saygı duruşu ve İstiklal Marşının okunmasıyla başlayan kut-
lamalarda İlçe Kaymakamı Muhammed Lütfi Kotan ile Be-
lediye Başkanvekili Kazım Tarakçı, halkın ve öğrencilerin 
bayramını kutladı.

Tirebolu Kaymakamı Kotan, yaptığı konuşmada, Cum-
huriyetin faziletinden bahsederek, ilelebet yaşatılması ko-
nusunda özlü ve önemli vurgular yapıp, bu büyük bayra-
mın, her yerde olduğu gibi, ilçede de coşkuyla kutlanaca-

 29 Ekim Cuma günü akşamı ilçede belediye başkanlığının organizesinde gerçek-
leşen fener alayı ve havai fişek gösterileri, Cumhuriyet Bayramı kutlamalarına apayrı 
bir renk kattı.

Gübre fiyatı üreticiyi 
zor durumda bıraktı

İYİ Parti Giresun İl Başkanı Abdul-
kadir Eroğlu, “60 liraya aldığımız 
gübre 2021 yılında 210 liraya çıkmış-
tır. Bu sene köylümüzün ve çiftçimizin 
gübre uygulaması yapabileceğini 
sanmıyorum. Kimse fındık bahçesi-
ne gübre atmayacaktır. Bu da fın-
dıkta verimi ciddi ölçüde düşüre-
cektir” dedi.

Eroğlu, yaptığı açıklamada, 
2006 Tarım Ka nu nu'na göre 
GSYH'nın yüzde 1'inden az olamaz 
hükmünün, yıllarca yüzde yarım ola-
rak uygulandıktan ve son yıllarda 
yüzde 0,4 düzeyine indirildiğini, önü-
müzdeki yıl ise bu oranın yüzde 0,3 
düzeyine indirildiğini ifade ederek, 
2021 yılında 24 milyar lira olarak uy-
gulanan tarımsal desteklere, 2022 
bütçe tasarısında 25,8 milyar lira ya-
rıldığını kaydetti.

2015 yılından bu yana dönüme 
170 lira olarak uygulanan fındık des-
teğinin de 2022’de yine 170 lira ola-
rak uygulanacağının öngörüldüğü-
nü aktaran Eroğlu, açıklamasında 
şunlara yer verdi:

“Bu ise dar gelirli çiftçi ve köylü-
müzün bütçesini daha da sıkacak 
demektir. Dönüm desteği 7 senedir 
170 liradır. Bunun süratle 250 liraya çı-
kartılması lazımdır. Zaten vergiler yo-
luyla dar gelirlinin geliri iyice geriletil-
miştir. Derin yoksulluk diye bir kavram 
çıkmıştır.

60 liraya aldığımız gübre 2021 yı-
lında 210 liraya çıkmıştır. Bu sene köy-
lümüzün ve çiftçimizin gübre uygu-
laması yapabileceğini sanmıyo-
rum. Kimse fındık bahçesine gübre 
atmayacaktır. Bu da fındıkta verimi 
ciddi ölçüde düşürecektir.

Yönetmeliğe göre fındık ekimi ser-
best olan 16 ilin dışındaki illere 
dönüm parası ödenmeyerek, yö-
netmelikte fındık ekimi serbest bırakı-
lan illere dönüm destek parası arttırı-
labilir ve 250 lira yapılabilir.

İlimiz ve bölgemiz milletvekilleri 
şimdiden gerekli tedbirleri alıp, ge-
rekli çalışmaları yaparak bütçede 
cari transferler kaleminden tarımsal 
desteklere ödenek artırılması için tek-
lif vermelidirler ve tarım bakanlığını 
uyararak 16 ilin dışında fındık destek 
ödemesi yapılmamasını sağlamalı-
lar.

Hatta fındık destek ödemeleri Fis-
kobirlik üzerinden yapılmalıdır. Hem 
Fiskobirlik’e destek hem de Fiskobirlik 
fındığın uzman kuruluşudur.”

Toprak analizi ve 
gübre verimi artırıyor

Fiskobirlik toprak analizi yaptırılması hu-
susunda fındık üreticilerini uyararak, 
verim, kalite ve karlılığı artırması adına 
doğru gübrelemenin de çok önemli ol-
duğuna vurgu yaptı.

Fiskobirlik’ten yapılan yazılı açıklama-
da, fındıkta yüksek verim, kalite ve karlılığı 
sağlamanın öncelikli koşulunun toprağı 
tanımak olduğu belirtilerek, doğru za-
manda, doğru gübreleme işleminin ya-
pılmasının ön koşulunun toprak analizi 
yaptırmak olduğu, bu nedenle üreticile-
rin geciktirmeden toprak analizlerini yap-

tırması gerektiği dile getirildi.
Artan gübre fiyatları ve maliyetler se-

bebiyle, doğru ve zamanında gübrele-
me yapılmasının daha da önemli bir 
hale geldiğine vurgu yapılan açıklama-
da, “Toprak analizinin amacı topraklar-
da oluşum özelliklerine bağlı olarak farklı 
miktarlarda bitki besin elementi bulun-
makta olup, bitki besin maddesi miktar-
larının ve yıl içerisinde bitkiyle topraktan 
alınan besin elementi miktarlarının belir-
lenmesindir. Fındığın normal gelişimini 
sürdürebilmesi, bol ve kaliteli ürün vere-
bilmesi bilinçli ve dengeli bir gübreleme 
ile mümkün olmaktadır. Doğru ve yeterli 
gübrelemenin ilk adımı ise, bahçeye ait 
toprak örneklerinin doğru olarak alınıp 
toprak analiz laboratuvarlarında analiz-
lerinin yaptırılmasıdır. Analiz yapılmadan 
gübre kullanılmasının birçok sakıncası 
vardır. Örneğin; artan gübre fiyatlarını 
da göz önünde bulundurduğumuzda, 
gereğinden fazla veya az miktarda 
gübre kullanılması halinde hem ekono-
mik yönden üreticilerimiz zarara uğrar, 
hem de fazla miktarda verilen gübre-
den dolayı fındıkta gelişim bozuklukları 
oluşur. (Devamı 2'de)

Yıl içinde 2 bin 520 
kişi işe yerleştirildi

Çalışma ve İş Kurumu Giresun İl Müdürlüğü tara-
fından ekim sonu itibariyle toplam 2 bin 520 kişinin 
işe yerleştirildiği bildirildi.

Giresun İl İstihdam ve Mesleki Eğitim Kurulu (İİMEK) 
4.Olağan Toplantısı, Vali Yardımcısı Davut Sinanoğlu 
başkanlığında gerçekleştirildi.

İlgili kurum müdür ve temsilcilerinin katıldığı top-
lantının açılışında konuşan Vali Yardımcısı Sinanoğlu, 
il istidam kurullarının il düzeyinde; istihdam ve mesle-
ki eğitim politikalarının oluşturulması, istihdamı koru-
yucu, geliştirici ve işsizliği önleyici tedbirler ile uygula-
nacak aktif işgücü programlarının belirlenmesi, istih-
dam etkinliklerinin ve mesleki eğitim uygulamaları-
nın izlenmesi ve değerlendirilmesine yönelik çalış-
maları yapmak üzere oluşturulduğunu belirtti. (2'de)

 Organları 6 hastaya umut oldu 
Yağlıdere ilçesinde trafik kazasında yaralandıktan sonra 

tedaviye alındığı hastanede beyin ölümü gerçekleşen 
İsmail Bayram'ın (27) organları, 6 hastaya umut oldu.(2'de)

3.OSB’nin
 resmi yatırım 

kararı bekleniyor  (2'de) 
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Toprak analizi ve 
gübre verimi artırıyor

(Baştarafı 1'de)
Bunun yanı sıra fazla verilen besin maddesi diğer ele-

mentlerin bitki tarafından alımını da engelleyeceğinden 
yapılan gübreleme işleminden beklenilen fayda sağla-
namaz. Toprağın ihtiyacı olan besin elementlerinin ye-
terli miktarda verilememesi durumunda ise üründe bo-
zulma, verimde azalma ve randımanda düşüş gibi sıkın-
tılar ile karşılaşılır. Ayrıca bilinçsiz şekilde yapılan gübrele-
me, toprağın yapısını bozarak toprak ve çevrenin kirlen-
mesine de neden olur. Dolayısıyla kalite, verim ve karlılığı 
artırmak, israf ve çevre kirliliğinin önüne geçmek adına 
tüm üreticilerimiz toprak analizi yaptırmalıdır” ifadelerine 
yer verildi.

Analiz işlemleri için toprak numunesi alınırken dikkat 
edilmesi gereken hususlarında belirtildiği açıklamada 
şunlar kaydedildi:

“Toprak numune örneği bahçeye gübre verilmeden 
birkaç ay önce, sonbaharda alınması uygundur. Toprak 
örnekleri bahçenin genel görünüşüne göre S, U veya Z 
şeklinde en az 6-8 yerden 0-20 santimetre ve 20-40 san-
timetre olmak üzere iki derinlikten alınmalıdır. Sonrasında 
alınan bu toprak taş, odun, yaprak vs. gibi yabancı mad-
delerden temizlenerek homojen bir şekilde karıştırılma-
dır. Böylece doğru ve güvenilir bir analiz sonucu elde 
etmek mümkün olacaktır.

Fındık üreticilerimiz toprak analizi hakkında ayrıntılı 
bilgi almak için en yakın Fiskobirlik kooperatifi ile iletişime 
geçebilirler. Tarım danışmanlarımız ve personellerimiz ta-
rafından yapılacak olan bilgilendirme neticesinde bah-
çelerinden toprak numunelerinin alınması ve laboratu-
var sonucuna göre gübreleme yapılması üreticilerimizin 
menfaatine olacaktır. Üreticilerimiz toprak analizi hakkın-
da daha ayrıntılı bilgilere ve fiyatlara www.fiskobir-
lik.com.tr internet sitemiz üzerinden ulaşabilecektir.”

Yıl içinde 2 bin 520 kişi işe yerleştirildi

şiye işsizlik ödeneği bağlandı. Bu 
kişilere işsizlik ödeneği kapsamın-
da 11 milyon 23 lira ödeme ya-
pıldı. 2 bin 397 işyerinde çalışan 
toplam 5 bin 101 kişi kısa çalışma 
ödeneğinden yararlandırıldı. Bu iş-
çilere kısa çalışma ödeneği kap-
samında 27 milyon 321 bin lira 
ödeme yapıldı. Covid-19 salgını 
nedeniyle tam zamanlı olarak ça-
lışma düzenine geçememiş olan 
işletmeler bünyesinde bulunan 
ve salgın nedeniyle ücretsiz izne 
ayrılan 9 bin 297 işçiye 36 milyon 
739 bin lira nakdi ücret desteği 
ödemesi yapıldı.

Gündemdeki konuların de-
ğerlendirilip karara bağlandığı 
toplantıda; 28 Temmuz 2021 tari-
hinde yapılan İİMEK toplantısında 
alınan kararların gerçekleşme du-
rumu da gözden geçirildi.

(Baştarafı 1'de)
Giresun’da istihdamı geliştir-

mek için her kurumun kendi faali-
yet alanında istihdama yönelik far-
kındalık yaratacak projeler üret-
mesine ihtiyaç olduğunu ifade 
eden Vali Yardımcısı Sinanoğlu, ko-
ronavirüs salgını nedeniyle devle-
tin, “Sosyal Koruma Kalkanı” çer-
çevesinde uygulanan “Sosyal Des-
tek Programı” ve “Biz Bize Yeteriz Tür-
kiyem” kampanyaları kapsamın-
da esnaf ve vatandaşlara yönelik 
destek sağladığını, çalışanların 
üzerindeki salgının etkisini azalt-
mak ve istihdamdan kopmalarını 
önlemek amacıyla da “Kısa Çalış-
ma Ödeneği” ve “İşsizlik Ödeneği-
nin” devreye sokulduğunu söyledi.

“HER KURUMUN VATANDAŞ 
ODAKLI ÇALIŞMASI 
GEREKMEKTEDİR”
Vali Yardımcısı Davut Sinanoğ-

lu, 1 Temmuz tarihinden itibaren 
kontrollü normalleşmenin başladı-
ğını ve işyerlerine yönelik kısıtlama-
ların belirli koşullar dışında kaldırıl-
dığını belirterek, istihdamın ve üre-
timin artırılması için her kurumun 
mesai mefhumu gözetmeden, 
maske, mesafe ve hijyen kuralları-
na uyarak vatandaş odaklı çalış-
ması gerektiğini ifade etti.

İŞKUR İL MÜDÜRÜ SARI

 KURUMUN 2021 YILI
 ÇALIŞMALARI HAKKINDA
 BİLGİ VERDİ
Toplantıda, Çalışma ve İş Ku-

rumu İl Müdürü Mustafa Sarı tara-
fından kurula, kurumun 2021 yılı 
çalışmaları hakkında bilgi verildi.

Verilen bilgilere göre; Çalışma 
ve İş Kurumu tarafından 25 Ekim 
2021 tarihi itibariyle açık iş ilanları 
vasıtasıyla kamuya 29, özel sek-
töre 2 bin 491 kişi olmak üzere top-
lam 2 bin 520 kişi işe yerleştirildi. 
Özel sektöre yönelik işyerlerinde 
11 engelli vatandaşın istihdamı-
nın sağlandı.

Bu dönemde 976 kurs ve 
program düzenlendi. Programla-
ra bin 919 kadın ve bin 406 erkek 
olmak üzere toplam 3 bin 325 
işsiz vatandaşın katıldı. MEK kap-
samında (istihdam garantili) 7 
Kurs programı düzenlendi. Bu 
programlara 104 kadın, 41 erkek 
olmak üzere toplam 145 işsiz va-
tandaş katıldı. MEGİP projesi kap-
samında (istihdam garantili) 11 
kurs programının düzenlendi. Bu 
programlara 148 kadın, 70 erkek 
olmak üzere toplam 218 işsiz va-
tandaş katıldı. MEK kapsamında 
(meslek edinmeye yönelik) 13 
kurs programının düzenlendi. Dü-
zenlenen bu programlara 158 

kadın, 7 erkek olmak üzere top-
lam 165 işsiz vatandaş katıldı.

İl genelinde faaliyet gösteren 
2+ istihdamlı özel sektöre yönelik 
işyerlerinde 931 işbaşı eğitim 
programı açıldı. Bu programlara 
bin 375 kadın, bin 221 erkek 
olmak üzere toplam 2 bin 596 
işsiz vatandaş katıldı.

Kurum idarecileri ve personeli 
tarafından dönem içinde, istih-
dam seferberliği kapsamında 2 
bin 586 işyeri ile irtibat kurularak 
kurum hizmetleri konusunda bilgi-
lendirme çalışması yapıldı.

SALGIN NEDENİYLE İZNE AYRI-
LANLARA 37 MİLYON LİRA ÖDENDİ

Kurum personelleri tarafından 
iş arayan vatandaşlarla 10 bin 
497 bireysel görüşme yapılarak, 
iş ve meslek danışmanlığı hizmeti 
verildi. Dönem içinde 2 bin 452 ki-

 Organları 6 hastaya umut oldu 

(Baştarafı 1'de)
Yağlıdere-Espiye karayolunun Ömerli Mahallesi mevki-

sinde 26 Ekim günü iki otomobilin çarpıştığı kazada yarala-
nan İsmail Bayram, Giresun Eğitim ve Araştırma Hastane-
si'ne kaldırılarak tedaviye alındı. Fırın işçisi olan Bayram'ın iki 
gün sonra beyin ölümü gerçekleşti.

Bunun üzerine hastanenin Organ Nakil Koordinatörü Dr. 
Zekiye Kırca ve hastanın takibini yapan Dr. Azime Bulut, 
İsmail Bayram'ın ailesi ile organ bağışı konusunda görüştü. 
Bayram çifti, bu görüşmenin ardından oğullarının organla-
rını bağışlama kararı aldı.

Uzman ekip tarafından Bayram'ın alınan kalbi Sağlık Ba-
kanlığına ait uçakla İstanbul'a, böbrekleri, karaciğeri ve kor-
neaları da UMKE ekiplerince Samsun'a götürüldü.

Bu organ nakli ise Giresun Üniversitesi Eğitim ve Araştır-
ma Hastanesinin ilk nakli oldu.

Ticari alacak sigortasına teminat önerisi
sun Ticaret ve Sanayi Odası’nın 
beklentisi ve talebi, üyeleri için 
bankaların alacak sigortasını te-
minat kabul ederek, KOBİ’lerimi-
zin nakit ihtiyaçlarına cevap ve-
recek düzenlemenin bir an 
evvel hayata geçirilmesidir.

Bu düzenleme ile odamız 
üyesi, sigorta poliçesi üreten si-
gorta acenteleri başta olmak 
üzere, poliçe üreten bütün fi-
nansal kuruluşları için yeni bir 
pazar ortaya çıkacak, büyüyen 
Türkiye hedeflerine daha kolay 
ulaşacaktır.”

ödenmeme riskini teminat altı-
na alan bir ürün olduğunu kay-
detti.

Peşin, kredi kartı, banka temi-
natıyla olan satışlar ve grup şir-
ketlerine yapılan satışlar kapsam 
altında değilken, açık hesap ile 
çek ve senet ile yapılan vadeli 
satışların teminat altında oldu-
ğunu ifade eden Halilbeyoğlu, 
şu önerilerde bulundu:

“Yeni müşteri ile güvenli tica-
ret, finansal koruma, risk yöneti-
mi, tahsilat yönetimi gibi fayda-
ları olan alacak sigortası ile Gire-

Giresun Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkan Yar-
dımcısı Mustafa Halilbeyoğlu, ti-
cari alacak sigortasının banka 
kredilerinde teminat kabul edil-
mesinin KOBİ’lerin nakit ihtiyacı-
na ulaşımına fayda sağlayaca-
ğını belirtti.

Halilbeyoğlu, yaptığı açıkla-
mada, Ticari Alacak Sigortasının 
2009 yılında yürürlüğe giren 
kredi sigortası şartları kapsamın-
da sunulan, KOBİ’lerin herhangi 
bir teminata bağlanmamış va-
deli satışlardan doğan borcun, 

3.OSB’nin resmi
 yatırım kararı

 bekleniyor

üretmeye çalıştıklarını ifade 
etti.

Ataün, Giresun Ticaret ve 
Sanayi Odasında gerçekleşti-
rilen meclis toplantısında söz 
alarak, müteşebbis yönetimi-
ne devredilen Giresun 
OSB’sinin eksik altyapı yatırım-
ları için kamudan da destek is-
teyeceklerini yineledi.

“İlimizin yeni ek yatırımlara 
ihtiyacı olduğunu imalatçı po-
tansiyeli ile görmekteyiz” 
diyen Ataün, “Bu bakımdan bi-
rinci ve ikincisi doluluk oranları 
tam kapasiteye yaklaşan Gi-
resun’un doğu bölgesi için 
planlanan üçüncü ve dör-
düncü organize sanayi böl-
geleri için çalışmaların hızlan-
dırılması, 2023 yılı kamulaştır-
ması ile altyapı çalışmalarının 
startının verilmesi hem yatırım-
cı, hem de ülkemizin üretim 
kapasitesi açısından önemli-
dir. 

Bu bakımdan Espiye-
Tirebolu arası ile Görele (Ça-
vuşlu)-Eynesil arasında üçün-
cü ve dördüncü OSB resmi ya-
tırım kararını beklemekteyiz. 
Biz yatırımcı ve yatırımcı tem-
silcileri olarak sürecin hızlı iler-
leyeceğine ve ek yatırımlar ile 
bölgenin sosyal ve ekonomik 
yaşamına artı katkı sağlana-
cağına inanmaktayız” dedi.

iresun Ticaret ve Sanayi 

GOdası Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Şükrü 

Ataün, Giresun 1. Organize Sanayi 
Bölgesi’nin yatırımcının yönetimine 
geçme sürecini değerlendirerek, 
bölgenin altyapı ve çevre düzenle-
mesi ihtiyaçlarının tespit edildiğini, 
yatırımcıların ortak hareket ederek 
kronikleşen bazı sorunlara çözüm 

Adalet ve Kalkınma Partisi Giresun Milletvekili Kadir Aydın, 

Keşap ilçesine yapılacak yatırımlarla ilgili bakanlarla yaptıkları gö-

rüşmelerin olumlu sonuçlandığı ve yapılacak yatırımlara destek 

verildiğini söyledi.

Aydın, ziyaretlerin ardından yaptığı değerlendirmede, “Keşap 

Belediye Başkanımız Mehmet Emür ve AK Parti Keşap İlçe Başka-

nımız Samet Küçük ile birlikte Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanımız 

Sayın Fatih Dönmez’i, Milli Eğitim Bakanımız Sayın Mahmut Özer’i 

ve Gençlik ve Spor Bakan Yardımcımız Sayın İhsan Selim Baydaş’ı 

ziyaret ettik” diyerek, şunları kaydetti:

“Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanımız Sayın Fatih Dönmez ile 
gerçekleştirdiğimiz görüşmede ilimizdeki doğalgaz ve enerji ya-
tırımlarını ele aldık. Ardından Gençlik ve Spor Bakan Yardımcımız 
Sayın İhsan Selim Baydaş ile Keşap ve Giresun’un yurt ihtiyaçlarıy-
la ilgili istişarede bulunduk. Son olarak yeni görevi dolayısıyla ha-
yırlı olsun ziyaretinde bulunduğumuz Milli Eğitim Bakanımız Sayın 
Mahmut Özer, Keşap Cumhuriyet İlkokulunun farklı bir noktaya ye-
niden inşa edilmesiyle ilgili gerekli talimatları vermiştir.

 Bu vesileyle Sayın Bakanımıza yeni görevindeki hızlılığı ve Gi-
resun’umuza olan katkısı dolayısıyla teşekkürlerimizi sunuyoruz. Ay-
rıca bakanlarımıza ve değerli bakan yardımcımıza nazik misafir-
perverlikleri için teşekkür ediyor, çalışmalarında kolaylıklar diliyo-
rum.”

Bakanlardan Keşap’a destek
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BÖLÜK: RAKAMLARI KAYBETTİK!
Fındıkta 3 yıl daha rekolte endişesi

Giresun Ticaret Borsası Başkanı Hamza Bölük, “Şu an ka-
ranlık bir odada yönümüzü bulmaya çalışıyoruz. Rakam-
ları kaybettik. 2-3 yıl daha ne kadar fındık üretildiğini tespit 
edemeyiz. Stok affından girilen ürünler çok yüksek rakam-
lara ulaştığı için artık gerçekten tescil olan, üretilen, kayıtlı 
alınıp satılan ürün miktarını tespit etmek zorlaşacak” dedi.

Bölük, yaptığı açıklamada, fındığın milli bir ürün oldu-
ğunu ve Türkiye’de tarım ürün ihracatlarının arasında fın-
dığın amiral gemisi olduğunu ifade etti.

Yeni dikim alanları oluşturmak yerine mevcut üretim 
alanlarının daha verimli bir hale getirilmesi gerektiğini kay-
deden Bölük, “Fındık milli bir üründür. Eğer fındığa dünya 
üretiminin yüzde 75’ine sahipken milli ürün gözüyle bak-
mazsak fındık üretimindeki payımız perspektife göre 10- 
15 yıl içinde yüzde 50 ve altına düşmeye başladığında 
milli ürün olma özelliğini kaybetmiş oluruz. Önce üretim 
ayağını şekillendirmemiz ve bu ayağı kaybetmememiz 
gerekiyor. Yeni dikim alanlarını aktif hale getirmek değil, 
mevcut üretim alanını daha verimli hale getirme nokta-
sında hızlı çalışmamız gerekiyor. Dünya, bizim dışımızda 
başka fındık alanları arıyor” hatırlatmasında bulundu.

“REKOLTE MİKTARINI
 TESPİT ETMEK ZOR”
Bölük, iki veya üç yıl daha rekolte miktarını tespit etme-

nin zor olacağına da dikkat çekerek, şunları belirtti:
“Şu an karanlık bir odada yönümüzü bulmaya çalışı-

yoruz. Rakamları kaybettik. 2-3 yıl daha ne kadar fındık 
üretildiğini tespit edemeyiz. Stok affından girilen ürünler 
çok yüksek rakamlara ulaştığı için artık gerçekten tescil 
olan, üretilen, kayıtlı alınıp satılan ürün miktarını tespit 
etmek zorlaşacak. Üretilen fındık miktarına ulaşamadığı-
mız için bu rakama tüketimden ulaşmaya çalışacağız. 
Tarım ürününün en büyük fiyat unsuru rekoltedir. Dikili alan 
miktarının Türkiye’de artık fındık konusunda kesin olarak 
kayıt altına alınmış değil. Rekolte miktarını tespit etmek 
zor. Tarım Bakanlığı elindeki resmi dikili alanlarda rekolte in-
celemesi yapıyor.” 

“İNEN-ÇIKAN ENFLASYON MARKA-
LAŞMAYI ENGELLİYOR”

Markalaşmak için finansa ihtiyaç ol-
duğunu ancak Türkiye’de finansın en 
büyük sorun olduğuna değinen Bölük, 
inen ve çıkan enflasyonun da marka-
laşmanın önünü engellediğine vurgu 
yaptı.

Hamza Bölük, şunları kaydetti:

“Dünyada fındık sanayisine yatırım 
yapan insanların Ar-Ge çalışması ve 
katma değerli ürün için uzun soluklu ça-
lışmalar yapmaları gerekiyor. Markalaş-
mak için arkanızda finansa ihtiyaç vardır. 
Türkiye’de en büyük sorun finanstır. Türki-
ye’de bir yatırım yapıyorsunuz 3-4 yıl 
sonra ya devalüasyon oluyor ya faiz artı-
yor bir şeyler oluyor ve sizin finans yapınız 
bozluyor. Sürekli enflasyonlu bir ortamda 
inen-çıkan enflasyon olduğu için fiyat ar-
tışları sürekli sizin markalaşmanızın önünü 
engelliyor. Türkiye’deki ekonominin bu 
ana sorunu çözmesi gerekiyor. Finansal 
desteğin yanında ülkede fındığı üretiyo-
ruz, yüzde 35-40’ını bir deve teslim etmi-
şiz. Türkiye’de rekolte 800 bin ton ama 
bunun iki katı fındık kırma kapasitesine sa-
hibiz. Eğer kabuklu fındık satacaksak dev-
let neden bunlarca yatırıma destek 
verdi. Fındığa zamanla katma değer kat-
maya başladık ve buna devam ediyo-
ruz. Ama şimdi bu katma değerin önüne 
engeller geliyor. 

Kabuklu ürün satmak bu ülkeyi yeni-
den başa döndürmektir. Yabancı ser-
mayeye düşman değiliz. Buraya ge-
lecek yatırım amacı buradaki mevcut 
sanayici ile beraber bu işi daha iyi yönet-
mektir. Fındık tüketilecek başka alan ve 
pazarlar bulmamız gerekiyor. Fındık Tanı-
tım Grubu yeniden kurulmalıdır. Birilerine 
satma mecburiyetimizi ortadan kaldır-
mamız gerekiyor. TMO’ya teşekkür edi-
yoruz. Fındık konusunda fiyat açıklayarak 
ve alım yaparak ticaretin önünü açma-
sını doğru buluyorum.”

Online ‘Çocuk hakları’
 konulu toplantı
 gerçekleştirildi

Giresun Belediyesi çocuk hakları birimi ‘Çocuk Hakları 
Konulu 5.Ulusal Deneyim Paylaşımı' toplantısına katıldı.

Belediyeden yapılan açıklamada, “Eskişehir Büyükşe-
hir Belediyesi'nin ev sahipliğinde düzenlenen 'Çocuk Hak-
ları' konulu toplantıda katılımcı belediyelere ve sivil top-
lum kuruluşlarına pandemi öncesi ve sonrasında çocuk 
alanında verdiğimiz hizmetler ve projelerimiz hakkında 
bilgi ve deneyimlerimizi paylaştık ve sivil toplum kuruluşla-
rından gelen soruları yanıtladık” ifadelerine yer verildi.

Toplantıya Nilüfer, İzmir Çiğli-Karabağlar-Balçova, 
Odunpazarı, Muğla, Eskişehir, Lüleburgaz, Tarsus, Kadı-
köy, Şişli, Beşiktaş, Çankaya Belediyesi ve -25 Derneği, 
Çocuk Dostu Harita, Anadolu Ünv. SODİGEM, Çocuğa 
Karşı Şiddeti Önleme Ortaklık Ağı, ICC(Uluslararası Çocuk 
Merkezi) Eskişehir Baro ve Uçan Süpürge gibi birçok sivil 
toplum kuruluş temsilcilerinin katıldığı bildirildi.
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Cumhuriyetin ilanının 98’inci yıldönümünü 
münasebetiyle Vali Enver Ünlü ve eşi Sema Ünlü 
ev sahipliğinde düzenlenen kabul töreni ger-
çekleştirildi.

Yeşil Giresun Mesleki Teknik Anadolu Lisesi Uy-
gulama Otelinde düzenlenen kabul törenine; 
şehit aileleri ve gaziler, il protokolü, askeri ve 
mülki erkan, siyasi parti temsilcileri, sivil toplum 
kuruluşları temsilcileri, meslek odaları temsilcile-
ri, kooperatif temsilcileri, sporcular, öğrenciler 
ve çeşitli temsil gruplarından oluşan çok sayıda 
davetli katıldı.

Kabul töreninde bir konuşma yapan Vali 
Ünlü, “Ne mutlu bizlere ki kayıtsız ve şartsız bi-
çimde bu ülkenin en büyük kazanımlarından 
biri olan Cumhuriyet’imizin 98’inci yaşını büyük 
bir kıvanç ve heyecanla kutluyoruz” diyerek, 
şunları dile getirdi:

“Cumhuriyet, Türk Milletinin asırlara meydan 
okuyan tarihi boyunca gerçekleştirdiği en 
büyük atılımlardan birisidir ve getirdiği çağdaş 
yaklaşımlarla Türk insanının önünü açmış ve uf-
kunu genişletmiştir.

“CUMHURİYET DAİMA İLERİ GİTMEKTİR”
Cumhuriyet; bilimde, eğitimde, kültürde, sa-

natta, ekonomide, sosyal yaşamda ve askeri 
alanda var olan tüm kazanımlarımızın ve de-
ğerlerimizin, çağdaş uygarlık düzeyine erişmek 

adına attığımız her adımın, aldığımız her yolun 
şaşmaz güvencesidir.

Cumhuriyet, milletin kendisidir. Cumhuriyet, 
tarihi planları tersine çevirenlerin emanetidir. 
Cumhuriyet, fazilettir, erdemdir, ilimdir. Cumhu-
riyet, demokrasinin dayanağı, milli mücadele-
nin kazancıdır. Cumhuriyet, daima ileri gitmek-
tir. Toprağın bereketi, damarlarımızda akan 
kanın ahengidir Cumhuriyet. Rüzgârın fısıltısı, ba-
ğımsızlık aşkı uğruna atan yüreğimizdir.

Türkiye Cumhuriyeti, aziz milletimizin kurdu-
ğu, son devlettir. Tabi ki bu devlet kolay kurul-
madı. Bu devleti haksızlıktan hak çıkaran, ka-
ranlığa ışık tutan yiğitler kurdu. Bu devleti; alnına 
kına yakarak, çocuğunu cepheye gönderen 
analar kurdu. Okuluna, sınıfına, gençliğine yüz 
çevirip, vatan için düşman üzerine atılan genç-
ler kurdu.

“7’DEN 70’E VATAN İÇİN BİRLİK OLUNDU”
Ben aç kalayım yeter ki kahramanlarımız 

doysun diye; buğdayını, ekmeğini, yağını aske-
re gönderen çiftçiler kurdu. Sırtında ağırlığınca 
mermi taşıyan kadınlar kurdu. Bu devleti, ‘Canı, 
cananı, bütün varımı alsın da hüda, etmesin 
tek vatanımdan beni dünyada cüda’ diyen, 
dedelerimiz, ninelerimiz, kahramanlarımız 
kurdu. Fikri, düşüncesi, etnik kimliği, mezhebi; 
hiçbir ayrım gözetmeden, vatan için bir olanlar, 

birlik olanlar kurdu.
Yokluk içindeydiler. Darlık içindeydiler. Zorluk 

içindeydiler. Fakat inançlarını kaybetmediler. 
İnandılar ve dünyanın en büyük ordularını yen-
diler. Türlü imkânsızlıklar içinde bize vatandaşı ol-
maktan onur duyduğumuz bir devlet, bir Cum-
huriyet hediye ettiler. Bugün, alnımız açık, başı-
mız dik, hak davamızı savunuyorsak, bugün, 
mazlum milletlerin sesi olan bir devletimiz 
varsa, Cumhuriyetimizi kuran milli ruh, milli şuur, 
milli duruş sayesindedir. Yegâne kalemiz de bu 
ruhtur. Bu şuurdur. Bu ruhun yenemeyeceği düş-
man, bu şuurun aşamayacağı engel yoktur.

“CUMHURİYETİ YAŞATMAK MİLLİ BİR ÖDEVDİR”
Türkiye Cumhuriyeti, yeryüzünde yazdığımız; 

istiklal, hürriyet, kardeşlik, birlik, medeniyet des-
tanlarının sonuncusudur. Cumhuriyeti yaşat-
mak ve yükseltmek, muasır medeniyetlerin hep-
sini aşmak, hepimiz için milli bir ödevdir.

Şüphesiz gitmemiz gereken çok yol var. Şüp-
hesiz aşmamız gereken çok engel var. Şüphe-
siz yapmamız gereken çok işimiz var. Hiç kimse 
unutmasın, aklından çıkarmasın, zorluklar varisi 
olduğumuz milletin, önünde engel değildir. 
Dün değildi, bugün değil. Yarın da olmayacak.

Gazi Mustafa Kemal Atatürk ‘Cumhuriyet, ken-
disine bağlı olanlara en ileri aşamalara götüren 
imkânları verir ’ demiştir. Biz de Cumhuriyet’le elde 
ettiğimiz imkânların şuuru içinde bu fırsatları geliş-
tirmek ve çağın gerekleriyle zenginleştirerek gele-
ceğimizin teminatı sevgili çocuklarımızın yolunu 
aydınlatmak gayesindeyiz.

“İLELEBET ÖZGÜRCE VE KARDEŞÇE YAŞAMAK 
İSTİYORUZ”

Rabbimizden bizlere görevimizi layıkıyla yeri-
ne getirmeyi, bu güzel vatanımızda ilelebet öz-
gürce ve kardeşçe yaşamayı, ecdada layık ol-
mayı ve şanlı bayrağımızı daima ileriye taşımayı 
nasip etmesini niyaz ediyoruz.

Bu duygu ve düşüncelerle Cumhuriyetimizin 
banisi Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve silah arka-
daşları başta olmak üzere; nice adsız, kefensiz 
kahramanımızı, aziz şehitlerimizi ve kahraman ga-
zilerimizi rahmet, minnet ve şükranla anıyorum. 
Cumhuriyet Bayramınız kutlu olsun.”

Vali Ünlü’nün konuşmasının ardından günün 
anlam ve önemine binaen hazırlanan kutlama 
pastası; Vali Enver Ünlü ve eşi Sema Ünlü, Şehit 
İsmail Bay’ın annesi Sultan Bay ve davetliler tara-
fından hep birlikte kesildi.

DOKA, ‘yeşil mutabakat’ için toplandı

Giresun Valisi Enver Ünlü, Doğu Karadeniz Kalkınma 
Ajansının (DOKA) Trabzon’da gerçekleştirilen toplantısına 
katıldı.

Trabzon Valisi İsmail Ustaoğlu başkanlığında Uzun-
göl’de gerçekleştirilen toplantıya, Giresun Valisi Enver Ünlü, 
Artvin Valisi Yılmaz Doruk, Gümüşhane Valisi Kamuran Taş-
bilek, Ordu Valisi Tuncay Sonel, Rize Valisi Kemal Ceber, 
Ordu Büyükşehir Belediye Başkanı Hilmi Güler, Trabzon Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, Giresun Beledi-
ye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, Gümüşhane Belediye Baş-
kanı Ercan Çimen, Rize Belediye Başkanı Rahmi Metin, 
DOKA Genel Sekreteri Onur Adıyaman katıldı.

Toplantıda gündem gereği öncelikli olarak “Yeşil Muta-
bakat” konusunda bölgede yapılabilecek çalışmalar gö-
rüşüldü. Bilindiği üzere Avrupa Birliği 2019 yılında iklim ve 
ekonomik değişim politikası olarak kurguladığı, Avrupa Yeşil 
Mutabakatını açıklamıştı. Ülkemizle ilgili olarak bu mutaba-

kata göre 2021 yılında Resmi Gazete’de ‘Yeşil Mutaba-
kat Eylem Planı’nı yayınlandı. Toplantıda, bu çerçeve-
de; karbon düzenlemelerinden yeşil ekonomiye ve sür-
dürülebilir tarım ve iklim değişikliğiyle mücadeleye 
kadar geniş çerçevede eylemlerin bulunduğu plan gö-
rüşüldü.

Diğer bir gündem maddesi olarak da son yıllarda 
DOKA’nın odaklandığı “Coğrafi İşaretli Ürünler” konusu 
görüşüldü. Bu kapsamda, 2014 yılında bölgemizde 7 
olan coğrafi işaret tescilinin bu yıl itibariyle 55'e ulaştığı 
bilgisi verilen toplantıda, ajansın coğrafi işaretli ürünlere 
özel olarak çıktığı mali destek programında 14 projenin 
desteklendiği belirtildi.

Toplantıda, coğrafi işaretli ürünlerin tescillerinde son 
durum, sosyal medya kampanyası ve karadenizhazi-
neleri.com sitesi üzerinden yapılanlar anlatılarak, ajan-
sın idari mali işlerine yönelik hususları görüşüldü.

 Hastalara hakları anlatıldı 

Giresun Üniversitesi Eğitim ve Araştırma Hastanesi Hasta Hakları birimi tarafından, 
Hasta Hakları Günü dolayısıyla hasta ve yakınlarına yönelik etkinlikler yapıldı.

Hasta Hakları Birim Sorumlusu Hemşire Gülistan Sercan, Psikolog Fulya Öztürk ve 
Sağlık Bakım Hizmetleri Müdür Yardımcısı Pınar Aydın Akçay, hastaların kendilerine su-
nulan sağlık hizmetinden daha kaliteli bir şekilde yararlanabilmeleri için bilgilendir-
me, hak ve sorumlulukları hakkında broşürler verdi.

Sağlık Bakım Hizmetleri Müdür Yardımcısı Pınar Aydın Akçay, açıklamasında, "Has-
taları ziyaret ederek sorunları olup olmadığını, beklentilerini sorduk. Çözüm odaklı ça-
lışmalar yapıyoruz. Daha iyi hizmet vermek için elimizden gelen gayreti gösteriyoruz" 
dedi.

 Cumhuriyet her yolun şaşmaz güvencesidir 
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 Özdemir: Yeni sezonda yeni yayıncı kuruluş olacak 

Türkiye Futbol Federasyonu (TFF) Başkanı Nihat Özdemir, 
“İnşallah iyi bir rakamla bu işi sonlandıracağız. 2022-2023 
sezonundan itibaren yeni yayıncı kuruluşla yolumuza 
devam edeceğiz” dedi.

Sabah Uluslararası Futbol Ekonomi Forumu ve Fotomaç 
Süper Lig'in En İyileri Ödül Töreni'ne katılan Özdemir, yeni 
yayın ihalesi için, 9 kişiden oluşan bir komisyon kurulduğunu 
belirterek, şunları kaydetti:

"Dört kişi Kulüpler Birliğinden, dört kişi TFF'den, bir de sek-
reterlik yapsın diye TFF Genel Sekreteri Kadir Kardaş'ı da 
yayın ihalesi kuruluna alarak çalışmaya başladık. Birinci ka-

demede bize mutlaka bir danışman gerekti-
ği kararını verdik. Danışman aramaya başla-
dık. Dünyada bu konuda ses getiren danış-
man firmalarından birini seçtik. O firmayla 
anlaşmayı yaptık ve o çalışmalara başladık. 
Kasım, aralık ve ocak içinde ihaleyi sonlandı-
racağız. Bir paketleme olacak. Danışma ku-
rulu çalışmalar yapıyor. Çok yakın zamanda 
bir araya geleceğiz. Sürecin ne olacağını, 3 
yıllık mı 5 yıllık mı yapalım, buna bakacağız. 
Bunun artı ve eksileri olabilir. Bunun kararını 
verip ilanımızı yapacağız, ne kadar çok 
talep gelirse o kadar etkili olacağına, kulüp-
lerimize o kadar fayda getireceğine inanıyo-
rum. Türkiye'deki ve dünyadaki ekonomik 
şartlar nedeniyle burada nasıl bir rakam çı-
kacağını tahmin etmenin zor olacağını dü-
şünüyorum. İnşallah iyi bir rakamla bu işi son-
landıracağız. 2022-2023 sezonundan itiba-
ren yeni yayıncı kuruluşla yolumuza devam 
edeceğiz."

"SADECE HAKEMİ KONUŞMALARINI 
DOĞRU BULMUYORUM”
Nihat Özdemir, hakem kararlarıyla ilgili ya-

pılan eleştiriler hakkında ise "İnsanın olduğu 
her yerde hata olur. VAR, hakem hatalarını 
minimuma indirmek için geldi. Ofsaytta ba-
şarıya neredeyse yüzde yüz ulaştılar. Diğer ko-
nularda ne kadar eğitirseniz eğitin ama neti-
ce olarak kararı veren gözler. Hem sahada 
hem de VAR'da olan arkadaşların gözlerinin 
neyi gördüğüne, nasıl tespit ettiğine müda-

halemiz söz konusu değil. Kötü niyetin olma-
dığına hepiniz inanın, insandır, hata yapabi-
lir, bunu saygıyla karşılayalım. Müesseseyi yık-
mayalım. Galipken sesleri çıkmayan yöneti-
cilerin, mağlupken kendi oyuncusunu, teknik 
direktörünü konuşmayıp sadece hakemi ko-
nuşmalarını doğru bulmuyorum. Bu ligde bir-
birimizi ne kadar seversek bu ligin kalitesi o 
kadar artar." değerlendirmesinde bulundu.

"YENİ YAYIN İHALESİYLE KULÜPLERİMİZİN 
ESKİYE DÖNECEĞİNİ TAHMİN EDİYORUZ”
Kulüplerin bankalarla yaptığı yapılandır-

ma anlaşmalarıyla rahat bir nefes aldığını 
dile getiren Özdemir, şu ifadeleri kullandı:

"Belki yüzde yüz çözüm olmasa dahi ku-
lüplerimizin sıkıntılarına yüzde 70-80 çözüm 
olacak anlaşmalar yürürlükte. Bankalara da 
teşekkür etmemiz gerekli, Türk futbolu sıkıntı 
noktasına gelmişti, nefes almamızı sağladı. 
Kulüplerin mali yapılandırmalarını yaparak, 
mali disiplinleri sağladılar.

 Takım harcama limitlerini tespit eden li-
sans kurulumuz var. Takım harcama limitle-
riyle üçüncü sezonu geçiriyoruz. İlk sezon ku-
lüplere 'Limitin yüzde 30'unu harcayabilirsiniz' 
dedik. Daha sonra takım harcama limiti olan 
yüzde 30'u yüzde 15'e düşürdük. Aşan var 
mıdır yok mudur önümüzdeki günlerde belli 
olacak. 

Takım harcama limitlerinin sıfır olması ge-
rekiyor. Fakat kulüplerimiz bize rakamsal ola-
rak kayıplar yaşadıklarını gösterdi. Lisans ku-

rulumuzun detaylı incelemesinden sonra bu 
seneye mahsus olmak üzere 'Yüzde 25 takım 
harcama limitlerini aşabilirsiniz.' dedik. Başka 
çaremiz yoktu."

“KARARLARIMIZI DEVAM
 ETTİRMEK NİYETİNDEYİZ”
Nihat Özdemir, bu sezon takımlara ilk 

11'lerinde 8 yabancı oyuncu oynatma hakkı 
verdiklerini hatırlatarak, "Onuncu hafta itiba-
rıyla takımlarımızın ilk 11'de oynattığı yabancı 
oyuncu sayısı 6,96, 7 bile değil. Biz onlara 8 
oyuncu imkanı verirken, 7 oyuncuyu oynat-
mışlar. 

Göztepe 4,54, 5'in altında. Beşiktaş'ta bir 
Rıdvan yetişti, bunun arkası da gelecek. Biz 
bu kuralı getirmeseydik inanın yine eski sis-
temle oynayacaktık.

 Şenol Güneş döneminde milli takımın ilk 
11'inde 2'si Süper Lig'de, 9'u yurt dışında oy-
nayan futbolcumuz vardı. Kuntz dönemin-
deki ilk maçımızda ilk 11'de 4 Süper Lig, son 
maçta da bu sayı 6'ya kadar çıktı. 8+3 bu 
sene, gelecek sene 7+4, bir sonraki sene de 
6+5'e düşürmede kesin kararımız var. Her-
hangi bir olay olmazsa bu kararlarımızı 
devam ettirmek niyetindeyiz." değerlendir-
mesinde bulundu.

Bu ay sonu amatör liglerin ve kadın ligleri-
nin başlayacağını açıklayan Özdemir, kadın 
futbolunda ilk ateşi Beşiktaş'ın yaktığını ve 
bugün 24 takımlı kadın ligi için çalışmalar 
yaptıklarını sözlerine ekledi.

Kadınlar Hentbol Süper Liginde mücadele eden Gö-
rele Belediyespor Hentbol Takımı, ligin namağlup takı-
mı Ankara Büyükşehir Belediyesi EGOspor Kulübünü 34-
32 yendi.

Ankara’da oynana maçta yeşil beyazlıların en sko-
rer oyuncusu 14 golle takım kaptanı Perihan Topaloğlu 
Acar olurken, Özge Yakar ve Arife Yaşin 6’şar gol, Ecem 
Birben 3 gol, Sevdanur Özkan ve Ayşenur Kaba 2’şer 
gol, Demet Sonkaya ise 1 golle galibiyete katkı sağla-
dı.

Göre Belediye Başkanı Tolga Erener de sosyal 
medya hesabından yaptığı paylaşımda, alınan galibi-
yet sonrası takımı tebrik ederken, “Helal olsun Göre-
le’nin kızları. Türkiye Kadınlar Hentbol Süper Liginde biz-
leri temsil eden Görele Belediyesi Hentbol Kulübümüz, 
deplasmanda bu maça kadar nağmalup Ankara Bü-
yükşehir Belediyesi EGO Spor Kulübünü 34-32 yenerek 
göğsümüzü kabarttı” ifadelerine yer verdi.

Görelespor namağlup 
Ankara EGO’yu yendi

Süper Lig'in En İyileri
 Ödülleri sahiplerini buldu

Fotomaç ve Sabah Gazetesi'nin düzenlediği Süper 
Lig'in En İyileri Ödül Töreni ve Uluslararası Futbol Ekonomi 
Forumu (UFEF) Turkuvaz Medya'nın ev sahipliğinde ger-
çekleştirildi. Futbol dünyasından ünlü isimlerin de katılım-
cı olarak yer aldığı törende, Fotomaç Gazetesi tarafın-
dan verilen, 'Yılın En İyileri' ödülleri sahiplerini buldu.

İŞTE SÜPER LİG'DE 2020-2021 SEZONUNUN EN İYİLERİ
Yılın kulüp başkanı: Ahmet Nur Çebi (Beşiktaş)
Yılın takımı: Beşiktaş
Yılın teknik direktörü: Sergen Yalçın (Beşiktaş)
Yılın en değerli Türk futbolcusu: Taylan Antalyalı 
(Galatasaray)
Yılın en değerli yabancı futbolcusu: Rachid Ghezzal 
(Beşiktaş)
Yılın kalecisi: Altay Bayındır (Fenerbahçe)
Yılın savunma oyuncusu: Vitor Hugo (Trabzonspor)
Yılın orta saha oyuncusu: Josef de Souza (Beşiktaş)
Yılın forveti: Cyle Larin (Beşiktaş)
Yılın kanat oyuncusu: Max Gradel 
(Demir Grup Sivasspor)
Yılın jokeri: Luiz Gustavo (Fenerbahçe)
Türk futbolunda fark yaratan teknik direktör: Ömer 
Erdoğan (Atakaş Hatayspor)
Türk futboluna üstün hizmet ödülü: Fatih Terim 
(Galatasaray)
Ziraat Türkiye Kupası onur ödülü: Alpaslan Çakar 
(Ziraat Bankası Genel Müdürü)

Ağaoğlu’ndan Anadolu
 kulüplerine destek önerisi

ulüpler Birliği Vakfı ve Trabzonspor 

KBaşkanı Ahmet Ağaoğlu, Anado-
lu kulüplerinin dört büyük kulüple 

rekabet edebilecek düzeye getirilmesi ge-
rektiğini aksi takdirde Türk futbolunun geliş-
mesinin asla mümkün olmayacağını söy-
ledi.

Sabah Uluslararası Futbol Ekonomi Fo-
rumu ve Fotomaç Süper Lig'in En İyileri 
Ödül Töreni'ne katılan Ağaoğlu, naklen ya-
yından elde edilen gelirin dört büyük kulü-
bün bütçesinin yüzde 20-30'unu oluştur-
duğunu söyleyerek, şu ifadeleri kullandı:

“Ama Anadolu kulüplerimizi göz önüne 
aldığımız zaman yüzde 80-90 oranında 
giderlerini naklen yayından elde edilen 
gelirle karşılıyorlar. Dolayısıyla naklen yayın 
geliri Süper Lig kulüpleri için bütçelerini 
denkleştirmede ve giderlerini karşılamada 
çok önemli bir faktör. Bu gelir ilk başta 

500-550 milyon dolar olarak yıllık 
yansımıştı. Daha sonra bunun TL'ye 
çevrilmesi, kurun sabitlenmesi ve 
pandemiden dolayı yapılan indi-
rimler derken üç puan karşılığında 
850 bin avro gelirin bugün 250-260 
bin avroya düşmesi dört büyük ku-
lübü belirli oranda etkilediyse de en 
büyük zararı Anadolu kulüpleri 
gördü. Eğer futbolda gerçek bir re-
kabet istiyorsak, futbol endüstrisinin 
kalkınmasını istiyorsak, futbolumuzu 
Avrupa'da farklı bir noktaya taşımak 
istiyorsak, bizim öncelikle gözümüzü 
Anadolu kulüplerine çevirmemiz 
lazım. 

Anadolu kulüplerinin dört büyük 
kulüple rekabet edebilecek düzeye 
taşıyamadıktan sonra Türk futbolu-
nun gelişmesi asla mümkün değil."



Giresunspor sahasında kaybetti
Süper Ligde oynadığı son haftalarda aldığı başarılı sonuçlarla dikkat çeken Giresunspor, 3 puan parolasıyla çıktığı 

Antalyaspor maçında sahadan 2-1 yenik ayrıldı.
Yaklaşık 5 bin taraftarının desteğini arkasına alarak sahaya çıkan Giresunspor, ilk 20 dakikada sağlı sollu ataklarla 

Antalyaspor kalesine yüklendi. Aradığı golü bu dakikalar içinde bulamayan Giresunspor, kendi yarı sahasında kaptır-
dığı topun ardından 20’nci dakikada Fredy’nin attığı golle mağlup duruma düştü.

İlk yarıda skor eşitliğini sağlamakta başarılı olamayan Çotanaklar, ikinci yarının hemen başında rakibinin kontra 
atağında yine Fredy ile kalesinde ikinci golü gördü. Karşılaşmanın özellikle son anlarında tüm hatlarıyla saldıran Gire-
sunspor, uzatma dakikalarında penaltı kazandı. 

90+2’nci dakikada Boffin, topa sahip olduktan sonra ceza sahası içerisinde Balde'yi yere düşürdü. Maçın hakemi 

STAT: Çotanak Spor Kompleksi
HAKEMLER: Suat Arslanboğa, Osman Gökhan Bilir, Kamil Çetin
GZT GİRESUNSPOR: Okan Kocuk, Zeki Yavru, Diarra, Douglas, Aziz Behich, Flavio 

(Dk. 67 Umut Nayir), Traore (Dk. 84 Erol Can), Sergio (Dk. 85 Çekdar Orhan), Sulay-
manov (Dk. 58 Sankhare), Diabete, Doukara (Dk. 58 Balde)

FRAPORT TAV ANTALYASPOR: Boffin, Veysel Sarı, Naldo, Kudriashov, Ufuk Akyol, 
Fredy, Bünyamin Balcı (90+1 Bahadır), Güray Vural, Doğukan Sinik (Dk.77 Eren), 
Ghacha (Dk. 46 Amilton), Gökdeniz (Dk. 46 Wright) (Dk.48 Mukairu)

GOLLER: Dk. 90+5 Diabete (penaltı) (GZT Giresunspor)- Dk. 20, Dk. 49 Fredy (Fra-
port TAV Antalyaspor)

SARI KARTLAR: Diabate, Sankhare, Erol Can (GZT Giresunspor)- Gökdeniz Bayrak-
tar, Naldo, Boffin, Eren (Fraport TAV Antalyaspor)

Suat Arslanboğa penaltı kararı verdi. Penaltıda topun başına geçen Diabete, keleciyi 
ve topu ayrı köşelere göndererek 90+5’inci dakikada farkı bire indirdi. Kalan dakikalar-
da başka gol olmayınca mücadele 2-1 Antalyaspor’un üstünlüğü ile sona erdi.

1-2Keleş: Geriye düşünce zorlanıyoruz

Süper Ligin 11’inci haftasında GZT Giresunspor, Fra-
port TAV Antalyaspor’a 2-1 yenildi. Maçın ardından GZT 
Giresunspor Teknik Direktörü Hakan Keleş açıklamalarda 
bulundu.

Giresunspor Teknik Direktörü Hakan Keleş, maç öncesi 
iyi bir gidişatlarının olduğunu ve kazanmak için sahaya 
çıktıklarını söyledi.

Oyuna iyi başlamalarına ve pozisyon yakalamalarına 
rağmen kaptırdıkları bir topla geriye düştüklerini ifade 

eden Keleş, “Maçlarda öne geçmemiz gerekiyor. Ge-
riye düştüğümüz zaman zorlanıyoruz. Yine toparladık. 
Pozisyonlarımız var ama ikinci yarının başında yediği-
miz gol motivasyonumuzu bozarak oyundan düşür-
dü. 

Bu zamana kadar maçın her bölümünde iyi bir 
oyun vardı. Ama ikinci golden sonra oyuncular kötü 
oynama haklarını kullandılar. Oyuna giren oyuncular-
da da risk aldık ama çok fazla verim alamadık. So-
nuçta kaybedilmiş bir 3 puan var. Lig uzun bir mara-
ton. İnşallah 5 gün sonra Sivas maçı ile telafi ederiz” 
dedi.


